

Sukošan - građevinsko zemljište 1341 m2 LOKACIJA! 330000€, Sukošan, Tierra



Información del vendedor

Nombre: Maxxia Nekretnine

Nombre: Maxxia

Apellido: Nekretnine

Nombre de la empresa: Maxxia d.o.o.

Service Type: Selling and renting

Sitio Web: <https://www.maxxia.hr>

País: Croatia

Region: Zadarska županija

City: Zadar

Código postal: 23000

Dirección: J. Jurja Strossmayera 1A

Mobile: 00385913399907

Phone: 00385913399907

Sobre nosotros: Agencija MAXXIA Real Estate

Nekretnine upisana je u

Registar posrednika u prometu

nekretnina, te u Imenik agenata

u prometu nekretnina koji

temeljem Zakona o

posredovanju u prometu

nekretnina (NN 107/07) vodi

Hrvatska gospodarska komora

(Croatian Chambre of

Economy).

Maxxia Real Estate nudi usluge

za klijente:

Osigurava odvjetničke usluge u

suradnji sa ovlaštenim

odvjetničkim uredom

Usluge pravne pomoći

Otvaranje OIB-a (za strane

fizičke i pravne osobe)

Prijava i registracija na

komunalne mreže

Održavanje nekretnina

Usluge selidbe i transporta

namještaja

Osigurava usluge arhitekta i

uređenja interijera

Usluge geodeta i projektanata

Stručna procijena vrijednosti
nekretnine

Usluge prevođenja (bez ili sa
sudskom ovjerom)

Nudi sve potrebne usluge
angažiranja ostalih stručnih
osoba u kupoprodajnom
procesu

Reg No.: 100/2016

Datos del anuncio

Común

Título: Sukošan - građevinsko zemljište 1341 m2 LOKACIJA! 330000€
Propiedad para: Venta
Tipo de Terreno: Parcela urbana
Pies cuadrados: 1341 m²
Precio: 330,000.00 €
Publicado: 27.01.2024

Ubicación

País: Croatia
Provincia / Región /
Provincia: Zadarska županija
Ciudad: Sukošan
Área urbana: Sukošan
Poštanski broj: 23206



Permisos

Certificado de propiedad: sí

Descripción

Información adicional: SUKOŠAN Građevinski teren površine 1341 m2 na izvrsnoj lokaciji u turističkom naselju Sukošan. Oblik terena je pravokutan, a sva potrebna infrastruktura nalazi se u neposrednoj blizini. Izvrsna prilika za izgradnju moderne vile s bazenom, apartmanske zgrade ili prostora poslovne namjene. Lokacija u blizini svih za život potrebnih sadržaja, grada Zadra, autoceste, zračne luke, D-marine Sukošan i uređenih plaža koja nudi raznovrsne mogućnosti bavljenja turizmom. Ostale informacije na upit na +385 95 914 0063. OBILAZAK NEKRETNINE OSIGURAN 7/7 DANA PO PRETHODNOM DOGOVORU! SUKOŠAN Building plot of 1341 m2 in a renowned tourist destination of Sukošan. The shape of the terrain is rectangular and all the necessary infrastructure is located in the immediate vicinity. An excellent opportunity to build a modern villa with a swimming pool, an apartment building or business premises. The location, close to all necessary amenities, the city of Zadar, the highway, the airport, D-marina

Sukošan and well-kept beaches, offers various possibilities for tourist engagement.. Other information on request. +385 95 914 0063 TOUR OF THE PROPERTY INSURED 7/7 DAYS BY PRIOR ARRANGEMENT! SUKOŠAN Baugrundstück von 1341 m2 in einem bekannten Touristenort von Sukošan. Die Form des Geländes ist rechteckig und alle notwendigen Infrastrukturen befinden sich in unmittelbarer Nähe. Eine ausgezeichnete Gelegenheit, eine moderne Villa mit Swimmingpool, ein Mehrfamilienhaus oder ein Geschäftsgebäude zu bauen. Die Lage, in der Nähe aller notwendigen Annehmlichkeiten, der Stadt Zadar, der Autobahn, des Flughafens, der D-Marina Sukošan und gepflegter Strände, bietet vielfältige Möglichkeiten für touristisches Engagement. Weitere Informationen auf Anfrage. +385 95 914 0063 BESICHTIGUNG DER IMMOBILIE 7/7 TAGE NACH VORHERIGER VEREINBARUNG! MAXXIA REAL ESTATE NEKRETNINE J. Jurja Strossmayera 1A, 23000 Zadar MAXXIA REAL ESTATE NEKRETNINE Trg Stjepana Radića 25 STARIGRAD PAKLENICA Contact: 091 339 9908 091 339 9907 091 339 9906 info@maxxia.hr info.maxxia@gmail.com <https://maxxiarealestate.com/> Šifra objekta: T-3528-002

Información de contacto adicional

Número de referencia 564017
interno:
Agency ref id: T-3528-002
Teléfono de contacto: +385 (91) 339-9908